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Vragen van het lid Bruins Slot (CDA) aan de staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het Foetaal Alcohol Syndroom 
(ingezonden 26 november 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met de berichten in de media over de gevolgen van het 
Foetaal Alcohol Syndroom?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat door hierop nu actie te ondernemen in de toekomst 
veel ellende voor kinderen en ouders kan worden voorkomen, en daarnaast 
ook kosten voor de zorg op de lange termijn kunnen worden bespaard? 

Vraag 3
Vindt u dat er nu genoeg kennis over het Foetaal Alcohol Syndroom bij 
hulpverleners bestaat, en er voldoende instellingen zijn met gespecialiseerde 
zorg waar ouders en kinderen terecht kunnen? 

Vraag 4
Bent u op de hoogte van het feit dat nog steeds niet alle huisartsen waar-
schuwen voor het drinken van alcohol tijdens de zwangerschap? Hebben de 
beroepsgroepen van huisartsen, verloskundigen en gynaecologen al aandacht 
besteed aan de richtlijn zwangerschap en alcohol, zoals u hun gevraagd 
heeft? 

Vraag 5
Welke afspraken heeft u met de sector gemaakt over het zwangerschapslogo? 

Vraag 6
Klopt het dat in 2016 pas een zwangerschapslogo sectorbreed wordt 
gerealiseerd? Waarom duurt het zo lang?

1 AD 20 november 2013, RTL4 late night en de Linda van 17 november 2013

 
 
 
 
kv-tk-2013Z23149
’s-Gravenhage 2013 Tweede Kamer, vergaderjaar 2013–2014, Vragen


